
O DELU ZRVS MOSTE - SELO
V februarju je izvršni odbor OO

ZRVS Moste—Selo sprejel delovni
progtam za leto 1977, iz katerega je
razvidno, da nas v tem letu čakajo
pomembne naloge, ki bodo zahte-
vale veliko angažiranosti vseh članov
OO. Zelo velik poudarek je, tako kot
vsako leto, na splošnem vojaškem
usposabljanju rezervnih vojaških
slarešin in na pripravah za taktično-
orientacijski pohod, ki bo predvi-
doma v juniju.

V mesecu marcu smo imeli semi-
nar na temo OGNJENI SISTEM V
VODU IN CETI. Udeležila se ga je
večina članov OO. Tema sicer ni bila
nova, vendar je za vsakega vojaškega
starešino važno, da jo popolnoma
obvlada, ker je v vojni to znanje
nujno potrebno za vodenje bojev,
bitk in za uničevanje sovražnika.
Znanje, ki smo ga dobili na tem

seminarju, bomo preizkusili na tak-
tično-orientacijskem pohodu. Voja-
ško usposabljanje in pridobivanje
znanja na tem področju pa je seveda
odvisno tudi od vsakega posamezni-
ka. Vsi smo dolžni, da se učimo iz
vojaške literature, saj je skoraj
nemogoče, da snov, ki je objavljena

.vsak mesec v reviji NAŠA
OBRAMBA, ne bi zanimala vsakega
vojaškega starešino. Zato je nujno
potrebno, da je vsak član OO naroč-
nik in bralec te revije.

V letu 1977 praznujemo več
pomembnih obletnic. V občini je že
sestavljen program prireditev, veza-
nih na te obletnice. Prav bi bilo, da se
tudi rezervne starešine vključimo v
proslavljanje tako pomembnih
obletnic. Potrebno bi se bilo povezati
z OO ZRVS Moste in z drugimi
družbenopolitičnimi organizacijami
v krajevni.skupnosti.

Novo v našem programu so tudi
priprave za obrambni dan v gimnaziji
Moste. To naj bi bil dan, ko bi prišlo
do izraza naše delo z mladinO, saj
smo v preteklosli posvečali premalo
pozornosti delu z mladimi in negova-
nju tradicij narodnoosvobodilnega
boja med njitni.

To naj bi bile lelošnje naše po-
membne naloge. Za uspešno izvrše-
vanje le-teh pa niso zadolžem samo
člani izvršnega odbora, ampak vsi
člani OO.

Obveščamo vse člane OO, da se
izvršni odbor sestaja vsak prvi torek
v mesecu od 19. ure in kdor bi želel
kakršnakoli pojasnila ali bi bil pri-
pravljen sodelovati v tem odboru, je
dobrodošel.
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